

QUESTIONS AND ANSWERS

PR 1000243579

QUESTIONS ET RÉPONSES

Q9: "Since the Canadian government has announced the elimination of ArriveCan forms as of next week, does this mean that this requirement will be cancelled?"

A9 No, the RFP and requirement for services will proceed as planned.

Q10. Pricing Schedule it states retrieval and refile task. Can you define the objective you have in mind and what you expect the vendor to deliver/accomplish per container?

A10 Although not expected to occur often, there may be a requirement to retrieve a paper form from storage and re-file the form according to established filing practices (i.e., filed by date received).

Q11 Pricing Schedule, For the Change Order impact to services (~\$X per form), can you please identify the type of change required?

A11 As public health requirements change and/or as new vaccines are recognised by the Government of Canada, the traveller form may require modifications to incorporate new fields. The pricing schedule refers to the cost to the supplier to make these changes to the form.

Q9 Puisque le gouvernement canadien a annoncé l'élimination des formulaires ArriveCan à compter de la semaine prochaine, cela signifie-t-il que cette exigence sera annulée?

R9 Non, la demande de propositions et les exigences en matière de services se dérouleront comme prévu.

Q10 Le calendrier des prix indique la tâche de récupération et de reclassement. Pouvez-vous définir l'objectif et ce que vous attendez du fournisseur qu'il livre/accomplisse par conteneur ?

R10 Bien qu'on ne s'attende pas à ce que cela arrive souvent, il peut être nécessaire de récupérer un formulaire papier de l'entrepôt et de le déposer à nouveau conformément aux pratiques de dépôt établies (c.-à-d. déposé à la date de réception).

Q11 Calendrier des prix, Pour l'impact de l'ordre de modification sur les services (~ \$X par formulaire), pouvez-vous identifier le type de changement requis?

R11 - Au fur et à mesure que les exigences en matière de santé publique changent et/ou que de nouveaux vaccins sont reconnus par le gouvernement du Canada, le formulaire voyageur peut nécessiter des modifications pour incorporer de nouveaux champs.